
Z A P I S N I K 

 sa Sedme - posebne sjednice Drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 

2017. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 29. novembra 2017. 

godine 

 

 

Sjednica je počela u 12 sati i 35 minuta. 

Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine. 

Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red 

sjednice:  

 

 

PREMIJERSKI SAT  

 

 

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 

1. Miodrag Radunović, predsjednik Kluba poslanika Demokratske 

partije socijalista Crne Gore: 

 „Šta su konkretna očekivanja Vlade i predsjednika Vlade od povećanih 

izdvajanja kada je riječ o oblastima nauke i obrazovanja i takođe o dodatnim 

sredstvima koja su predloženim budžetom izdvojena za zapošljavanje i 

podršku preduzetništvu? 

 Iako je predloženim budžetom predviđeno i redovno usklađivanje 

penzija naredne godine, da li Vlada i premijer vide mogućnost izdvajanja 

dodatnih sredstava za najstariju populaciju?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Miodrag Radunović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

2. Adrijan Vuksanović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Bošnjačke stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska 

alternativa) i  Hrvatske građanske inicijative: 

 „Koje aktivnosti se preduzimaju u cilju dobijanja povoljnog stanja 

sigurnosti, sprječavanju i otkrivanju krivičnih djela, a posebno organizovanog 

kriminala i drugih teških krivičnih djela kao posljedice kriminalnih sukoba? 

Jesu li već vidljivi rezultati Operativnog štaba za područje Boke Kotorske?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

                                                           
 Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizička lica u muškom rodu podrazumijevaju iste izraze i u 

ženskom rodu 
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Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Adrijan Vuksanović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

3. Mićo Orlandić, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrate Crne 

Gore i Liberalne partije Crne Gore: 

„Što Vlada Crne Gore preduzima i što će preduzeti da se riješi veoma 

loše stanje putne infrastrukture i saobraćajna opterećenost na putnom pravcu 

Vladimirske krute – Virpazar, preko Mrkojevića i Sutormana?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor 

je komentarisao Mićo Orlandić. 

 

 

*  *  * 

 

Sjednica je završena u 13 sati i 10 minuta.  

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  
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